
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-06-11, § 22 

 

 Tid: 11 juni 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 juni 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katarina Gratschew (m) 

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Berit Kruse (s) 

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Håkan Thorén (kd)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s) 

Torkel Tigerschiöld (mp)  

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 22 

Tillägg till överenskommelse med Klövern Eenora AB om exploatering av 

del av fastigheterna Lidarände 1 och Akalla 4:1 i Kista för hotell, kontor 

och mässverksamhet. Reviderat genomförandebeslut 

Dnr E2007-511-00997 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner upprättat förslag till avtal med Klövern Eenora 

 AB och KS Proveniens 350 AB om upplåtelse av del av fastigheterna Lidarände 1 

 och Akalla 4:1 i Kista med tomträtt för hotell och kontor.  

2 Nämnden godkänner upprättat förslag till avtal med Klövern Eenora AB om 

 överlåtelse av del av fastigheten Akalla 4:1 i Kista för mässverksamhet. 

3 Nämnden godkänner genomförande av projektet omfattande investeringsutgifter 

 om ca 60 mnkr. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 15 maj 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s), ledamoten Emilia Hagberg (mp) och 

ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt följande: 

 

Mässan i Kista har blivit lyckad och verksamheten är välbesökt. Därför anser vi att 

det är viktigt att staden uppvaktar landstinget med syfte att få en förbättrad 

kollektivtrafikförbindelse mellan pendeltågstationen i Helenelund och tunnelbanan 

i Kista. T ex skulle en linje med matarbuss vara att föredra för att uppmuntra 

besökarna att använda kollektivtrafiken istället för bilen. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i särskilt uttalande från (s), (mp) och 

(v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

_________________________________ 

 


